

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

6. Februar 1702

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

Vers. 14. Gal. xxv. foran recte vertetur
The secret of the Lord, or Gods hidden Wis-
dom, to for them that fear him, and his
covenant with us aims at the teaching
us that inestimable wisdom. This seems
to be confirmed in the foregoing 12 vers. where
this instruction is promised to him that fears
the Lord. and in the 10. vers. this covenant
is referred to. vid. pag. precedent.

Februarius 71

6. 7. Si in qualibet Regione colligerem, Nova Versio
tur observationes circa Textus biblicos Bibliorum.

Difficiliores ut male versos, foran
aliquando perfectior Versio Bibli-
orum concinnari possit. Sed opus erat
ut spiritu repleti adeoq. spiritum scrip-
turae clare percipientes, hoc facerent. 10

1. Thessal. v. 25. ὁλοκαύρον ὑμῶν τὸ πνεῦμα
καὶ ἡ ψυχὴ καὶ τὰ στήθια ἀνακα-
τένθητε ἐν προσευχῇ καὶ ᾠδα ᾠδα ᾠδῶν
καὶ ᾠδῶν ᾠδῶν. vid. Decembr. 20.

Omnes per versionem
exponerant usq. ad adventum, cum constructi-
on: magis congruam, et majorem energiam
habeat, in praesentia, sive inhabitatone
Christi.

ἡμεῖς καὶ ὑμεῖς ἀλλήλους ὡς ἡμεῖς ἡμεῖς ἐν ἡμέ-
ραις ἡμεῖς. male versum videtur, et bene opus, et
verum opus, videtur, super bonis operibus, quibus Deus nos praeparavit ad
sanctificationem, per actus singulos habitum vestri laetificatio.